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I henhold til § 37 stk. i Inatsisartut´s forretningsorden fremlægger jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 
Hvornår vil man forhøje fangst af hvalrosser i Qaanaaq området? 
(Kristian Jeremiassen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Jeg mener at fangst af hvalrosser i Qaanaq området må forhøjes. Det må forhøjes da kødet er højst 
nødvendigt for befolkningen i Qaanaaq og for fodring af slædehunde. 
 
Kvoterne i det seneste år er ikke nok, derfor er det nødvendigt at der i hast skal forhøjes for hvalros 
kvoterne, nu hvor mørketiden snart kommer i nordgrønland.  
 
Derfor beder jeg ihærdigt Naalakkersuisut om at forhøje kvoterne i Qaanaaq området på grund af 
behovet for kød. 
 
Jeg beder min spørgsmål om at blive besvaret hurtigst muligt, så befolkningen i Qaanaaq kan få 
vished om kvoten for hvalrosser skal forhøjes.  
 


